
 

 
 
Secr.: Sudemare 12, 3235 ES Rockanje 
T: 06 52506072 
E: vdhoek12@gmail.com  
 
 
Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad i.o. d.d. 28-09-2022 in de Welkomkerk te 
Rockanje 

Aanwezig: Frits van Luxemburg (voorzitter), René van de Hoek (secretaris) Jan Hoogstad, 
(penningmeester), Betsy Gouman (lid), Marga van Drunen (lid) Ferry den Hoed (lid), Leen Klok (lid) en 
Nely van de Kolk (notulist en lid). 

1. Opening door de voorzitter Frits van Luxemburg 
Frits besluit de vergadering om 19:30 uur te openen, ook al is Ferry nog niet aanwezig. 

 
2. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 24 augustus 2022  

-Frits heeft nog geen rapport over de dreigende sluiting van de SEH te Dirksland, omdat dit via de 
reguliere kanalen moet worden opgevraagd. Dit gaat hij alsnog doen. 
-De factuur van VPRI is inmiddels aan Mevrouw Alleblas overgedragen. 

 
Na dankzegging aan de notulist worden de notulen vastgesteld. 

3. Stand van zaken website/logo 
Betsy heeft n.a.v. opmerkingen over het “winnende” logo aan VPRI gevraagd of het reeds 
doorgegeven logo misschien nog kan worden aangepast. Dit gaat dan om de groene rand van de 
logo’s a t/m d onder logo h. 
Een aantal leden heeft i.v.m. vakantie wat moeite gehad met het korte tijdsbestek om de keuze 
voor het logo door te geven.  
De afspraak was eigenlijk om de keuze voor het definitieve logo tijdens deze vergadering vast te 
stellen, maar Betsy wilde graag zo snel mogelijk handelen. 
René lijkt het beter om in het vervolg beslissingen tijdens vergaderingen te nemen en niet 
tussentijds. 
Jan merkt op dat hij moeite heeft met de communicatie via WhatsApp omdat dit zo lastig te 
lezen is. Afgesproken wordt om alleen korte berichten via whatsapp te delen. 

 
4. Facebookpagina 

Ferry heeft zich inmiddels bij de vergadering aangesloten en vertelt het 
volgende                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Hij zegt de Facebookpagina te beheren, de Facebookpagina Comité Rockanje 800 was eigenlijk 
van ProBaRo, maar die heeft inmiddels zijn eigen Facebookpagina. De Facebookpagina Comité 
Rockanje 800 is overgedragen aan de Dorpsraad en Ferry heeft alle accountgegevens gekregen 
en het email-adres gewijzigd naar dat van de Dorpsraad. De overgang is netjes gecommuniceerd 
op de Facebookpagina en dat betekent dat wij als Dorpsraad nu al 1.400 volgers hebben.                                                                                                         



René vraagt zich af of er intussen al reactie via de e-mail is ontvangen. Hij vindt dat het 
mailverkeer centraal zou moeten lopen. Dat inkomende post bij de secretaris terecht komt lijkt 
hem het meest logisch. Ferry vindt van niet, omdat Betsy van de communicatie is. Misschien is 
het een optie om t.z.t. een tweede email-adres voor de secretaris aan te maken. Betsy gaat in 
ieder geval de inloggegevens delen met René.  
Nely vraagt of er voor ieder lid van de Dorpsraad een email-adres kan worden aangemaakt. Dit 
wordt niet wenselijk gevonden en daar zijn ook kosten aan verbonden. 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

5. Actieplan / Plan van aanpak Dorpsraad                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       
Leen hoopt dat stap 1 gauw rond is. René heeft weer telefonisch contact opgenomen met 
Notariskantoor Moerland en geïnformeerd naar de voortgang, omdat alle leden de machtiging 
moeten ondertekenen voor het passeren op 14-10-22 en er wat tijdsdruk ontstaat. Ferry vraagt 
zich af of het nodig is dat alle leden moeten tekenen of dat het alleen met het dagelijks bestuur 
kan. René antwoordt dat alle leden op het kantoor van de notaris moeten verschijnen. De 
tijdsdruk wordt nog hoger omdat Ferry m.i.v. 06-10-22 een maand op vakantie is. Hij neemt 
contact op met de 
notaris.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   
Het nemen van stappen blijft sowieso lastig omdat de begroting nog niet is goedgekeurd en 
facturen moeten worden betaald. Zolang dit nog niet rond is, gaan we als Dorpsraad geen 
verplichtingen aan. René zegt dat tot mei/juni volgend jaar er geen vast bedrag voor de 
Dorpsraad beschikbaar komt. De nieuwe gemeente Voorne aan Zee moet hiervoor besluiten. 
Frits heeft vernomen dat de Dorpsraad in de komende vergadering van Inwonerszaken & 
Middelen wordt besproken. M.b.t. stap 2 is er na het persbericht geen enkele reactie op de 
oproep gekomen. Geconcludeerd wordt, dat het beter is om personen persoonlijk te benaderen 
of via een flyer contact te leggen.                                                                                                                                                                                                                                                                
Betsy benadrukt dat het stappenplan een groeiend document is en er wordt afgesproken dat een 
ieder de voor hem of haar missende stappen doorgeeft aan Betsy. Betsy heeft op websites van 
verschillende Dorpsraden gekeken naar hun onderwerpen en teksten en het een en ander in een 
document verzameld. Zij zal dit document mailen aan 
iedereen.                                                                                                                                                                                                                         
Jan vindt dat er best al voorwerk kan worden gedaan m.b.t. de flyer en Leen en Betsy besluiten 
om dit op zich te nemen. René stelt voor om het concept van deze flyer tijdens de volgende 
vergadering te bespreken.                                                                                 
Jan is van mening, dat er hoofdstukken moeten komen zoals wonen/veiligheid/openbare 
ruimten. Ook Ferry vindt dat er een kapstok nodig is met 7 of 8 punten o.a. verzanding en een 
klein verhaal erbij. Duidelijk is dat de website per 1-1-23 actief moet zijn en dat deze gevuld moet 
worden.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 
René vindt het belangrijk dat er aandacht wordt besteed aan het opbouwen van een relatie met 
de gemeente en te streven naar een getekende intentieverklaring met de nieuwe gemeente 
Voorne aan Zee. De dorpsraad moet zich laten zien bij de politiek.  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
6. Terugkoppeling activiteiten leden in de afgelopen periode                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

Ferry heeft de vergadering van Commissie Grondgebied & Milieu gevolgd en heeft al eerder per 
mail een kort verslag gestuurd t.w. De VVD vraagt aandacht voor de verkeersoverlast op de 
Molendijk. Er komt in november een nieuw verkeersplan voor Rockanje. De VVD vraagt ook 
aandacht voor de veiligheid van de Oude Dijk. Het College zegt hier niets aan te kunnen doen 
omdat deze onder Rijkswaterstaat valt. Verder waren er veel issues m.b.t. Oostvoorne en Tinte.                                                                                                                                     
Nely heeft de vergadering van de Commissie Inwonerszaken & Middelen gevolgd en naast de 



mededeling van de VRR dat de aanrijtijden van 8 naar 13 minuten worden opgerekt ging het 
veelal over subsidies voor de diverse verenigingen.                                                             
René heeft de vergadering van de Gemeenteraad gevolgd en deze ging ook voornamelijk over 
Oostvoorne. Het gemeentehuis van Hellevoetsluis wordt verbouwd voor het huisvesten van 
verschillende afdelingen van de samengevoegde gemeenten. Het Servicepunt blijft voorlopig nog 
in het Gemeentehuis van Rockanje het is de bedoeling om het gemeentehuis als vergaderruimte 
te gaan gebruiken.                                                                                                                                                                                                                                                                                             
Leen heeft de vergadering van de Commissie Beeldvorming gevolgd en hoorde positieve reacties 
ten aanzien van het toekomstperspectief voor Rockanje, maar dat hoogbouw in Rockanje een 
gevoelig punt blijft. Er komt een verkeersonderzoek naar het verkeersluw maken van de 
Dorpsweg i.v.m. de nieuwe bouwplannen. En er is een potje om dit jaar nog iets van 
verbeteringen aan te brengen aan de Dorpsweg en de Raadhuislaan zoals het verven van de 
lantaarnpalen o.i.d.                                                                                                                                                                                                                           
Frits heeft de vergadering van de Fusiecommissie gevolgd en het was niet de moeite waard om 
daar dingen uit te halen.  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      
7. Overigeonderwerpen/rondvraag                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

Jan mist een actiepuntenlijst bij de notulen.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Betsy vraagt zich af of er wat meer bekend is over de Dorpsraad Oostvoorne i.o. Frits gaat een 
mail sturen.                                                                                                                                                                                                                                                                                                               
René heeft van Mevrouw Alleblas te horen gekregen, dat wij nog steeds de mogelijkheid moeten 
hebben om in het Getij te vergaderen. Zij neemt daarover contact op met Leo Ritmeester. De 
rekening voor het gebruik van de Welkomkerk en de genoten consumpties kan naar Mevrouw 
Alleblas gestuurd worden. 
Leen heeft een mail ontvangen van Eline Rood met de mededeling, dat er een werkgroep komt 
voor de toekomstplannen van het Dorpscentrum. In die werkgroep zouden wij als Dorpsraad 
kunnen deelnemen. Wat betreft de werkgroep over de verzanding is er nog geen uitnodiging 
ontvangen. Leen stelt voor om verenigingen uit te nodigen voor een kennismaking met de 
Dorpsraad.                                                                                                                                                                                                                                                                 
Marga wil graag weten hoe de stand van zaken m.b.t. de begroting is. Frits heeft nog geen 
contact kunnen leggen met Mevrouw Alleblas. Hij gaat opnieuw bellen om een afspraak voor 
hem en Jan te maken.                                                                                                 
Ferry heeft a.s. maandag een afspraak bij de Burgermeester en wil het als het zo uitkomt dit best 
ter sprake brengen. 
 

8. Volgende vergadering / sluiting 
De volgende vergadering van de Dorpsraad vindt plaats op 26 oktober a.s. om 19:30 uur. René 
laat nog weten of deze weer in het Getij zal zijn.                                                                                                                                                                                                                         
Om 21:20 uur sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering. 


